
 

Protokoll Vallfaris årsmöte 2025 

 

 

Tid: 2025-02-16 
Plats: Hemfosa 
Närvarande: Ann-Kristine Pettersson, Carin Berggren, Catherine Wallenfelt, Eva Bringsäter, Evelin Skogsberg, 
Frida Lewén, Gitten Svartling, Hanna Holmström, Karin Glasemann, Karin Hjelmar, Lena Sundqvist, Lina 
Hetta, Linn Berggren, Lisa Lewén, Lise-Lott Edvardsson, Lovisa Save, Malin Schön, Marie Skogsberg, Maria 
Sundberg, Sara Holmström, Sofie Keijser, Susanne Holmberg, Susanne Åkervall, Michelle Gradin Qvarforth, 
Lisa Olovsson, Gunilla Keijser, Johanna Henrichsen 

 

 

1. Årsmötets öppnande  
Karin förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.   
 

2. Godkännande av föredragningslistan 
Årsmötet godkände föredragningslistan. 
 

3. Frågan om mötets behöriga utlysande, röstlängdens fastställs  
Mötet ansågs vara behörigt utlyst och röstlängden fastställdes, alla närvarande hade betalat årsavgiften 
och var röstberättigade. 
 

4. Val av ordförande att föra handlingarna  
Karin Glasemann utsågs till mötesordförande. 
 

5. Anmälan av styrelsens val av sekreterare  
Marie Skogsberg utsågs till mötessekreterare. 
 

6. Val av två justerare tillika rösträknare att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet Lisa Olovsson 
och Susanne Holmberg valdes till justerare och rösträknare 
 

7. Behandling av verksamhetsberättelsen  
Karin gick igenom verksamhetsberättelsen. Vi fick projektstöd förra året på 15 000 kr för uppstart av 65+ 
vi fick också bidrag för delar av styrelsearbetet som tex framtagning av årsplaneringen. Medlemsantalet 
har minskat under de senaste åren. Ett förslag kom att vi ska maila ut till de som inte betalat i år och 
frågat varför de inte vill vara med i Vallfari längre, har de bytt förening eller har de andra skäl.  
Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 
 

8. Behandling av årsbokslut och föredragning av revisorernas berättelse  
Tyvärr hade vi missat att skicka med Årsbokslutet när handlingarna skickades ut, Marie kommer skicka ut 
det efter mötet tillsammans med revisorns berättelse. Vi har fått betydligt mindre inkomster eftersom 



 

tävlingar inte kunde genomföras och att det var många som tävlade på SM och NM och 
de får anmälningsavgiften betald av föreningen. 2024 resulterade i ca 20 000 kr i förlust 
vi gick med förlust även året innan. Men det finns ca 90 000 kr i kassan idag. 
Mötet godtog årsbokslutet och revisorns berättelse.  
 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 

10. Behandling av propositioner och motioner  
Inga propositioner eller motioner har inkommit. 
 

11. Diskussion och beslut om verksamhetsplan för kommande år  
Karin gick igenom verksamhetsplanen för 2025. 
Rosett tävlingar för barn och ungdomar upp till 21 år kommer köras vid varje tävling.  
Beslutades att vi inför två nya aktiviteter.  

 Årets vallfarit, medlemmarna kan nominera personer via vallfariislandshastforening@gmail.com 
skriv också en motivation varför du nominerar personen. Sista nomineringsdag är 31 augusti och 
utmärkelsen delas ut på höstmötet.  

 Vallfari cupen, medlemmarna samlar poäng på varje tävling och aktiviteter man deltar på och de 
som varit mest aktiv vinner, det priset delas ut på årsmötet året efter. 
  

Efter denna diskussion så godkändes Verksamhetsplanen för 2025. 
 

12. Fastställande av ersättningar till styrelse för nästkommande verksamhetsår 
Traditionsenlig styrelsemiddag 1 gång/år. 
 

13. Fastställande av medlemsavgift till föreningen för kommande år  
Vi har haft 50 kr i avgift i väldigt många år, Dis har 125 kr och Mörs 120 kr. För att stärka vår ekonomi 
föreslog styrelsen att avgiften från 2026 höjs till 100 kr/år. Mötet beslutade att vi gör så. 
 

14. Diskussion och beslut om budget för kommande år 
Karin presenterade budgeten. Om budgeten håller går vi med en vinst på ca 1000 kr.  

 
Diskuterades om föreningen ska sponsra både ekipage som deltar på SM och NM/VM. När man tävlar SM 
tävlar man för Vallfari, men när man deltar i NM/VM så tävlar man i landslaget. Förra året var vår kostnad 
för sponsringen 25 000 kr.  
Mötet beslutade att vi avsätter 10 000 kr som får delas mellan de som går till sport SM och Gaedinga SM, 
men man kan som högst få anmälningsavgiften. Utbetalning sker efterhand när både Sport SM och 
Gaedinga SM har genomförts. 
 
Mötet godkände budgeten för kommande år. 
 

15. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av ordförande, fem ledamöter och två suppleanter. Sedan två år 
tillbaka har vi utökat styrelsen till sex ledamöter.  



 

 
16. Val av ordförande, nyval på två år 

Till ordförande valdes Karin Glasemann 
 

17. Val av Kassör, nyval på två år 
Till Kassör valdes Maria Sundberg 

 
18. Val av sekreterare, fyllnadsval på ett år 

Till sekreterare på ett år valdes Susanne Holmberg. Marie Skogsberg som lämnade sekreterarposten 
övergick till att vara vice ordförande och projektstödsansvarig. 
 

19. Val av två ledamöter, fyllnadsval på ett år 
Till ledamot på ett år valdes Linn Berggren 
 

20. Val av en ledamot, nyval 
Till ledamot på två år valdes Lisa Olovsson 
 

21. Val av en suppleant, nyval 
Till suppleant på två år valdes Lovisa Save 

 
22. Val av en revisor samt en revisorsersättare 

Till Revisor valdes Gunilla Keijser  
Till Revisorssuppleant valdes Eva Brodin 
 

23. Val av minst 1 ledamot till valberedningen 
Till valberedning valdes Ingela Bjurenborg.  
 

24. Val av representant till SIF:s riksmöte 6 april (ett ombud och en suppleant för varje påbörjat 50-tal 
ordinarie medlem) Vi har idag 111 medlemmar dvs 3 ombud och 3 suppleanter 
Linn, Carin, anmäler sig att delta. Om fler vill delta går det bra att anmäla sitt intresse till 
vallfariislandshastforening@gmail.com 
 

25. Val av ombud till Stif:s årsmöte den 5 mars (ett ombud och en suppleant för varje påbörjad 25-tal 
ordinarie medlem (6 ombud och 6 suppleanter):   
Marie anmälde sig att delta. Om fler vill delta går det bra att anmäla sitt intresse till 
vallfariislandshastforening@gmail.com 

 
26. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

27. Mötets avslutande 
 
Karin förklarade mötet avslutat och tackade Michelle, Sara E och Ulla för deras insatser i Vallfaris styrelse. 
Alla tre kommer få presentkort från Emmishopen.  

 

 



 

Karin Glasemann   Marie Skogsberg 
Ordförande     Sekreterare 

    
Susanne Holmberg   Lisa Olovsson 
Justerare     Justerare 


